

Content of Press Kit / Inhalt Pressemappe



Download: <http://presse.hbi.de/pub/Renesas/Presskits/SPS2019/>

News Releases / Pressemitteilungen	Graphics / Fotos
<p>No.: REN0868</p> <p>Renesas Electronics Introduces Industry's First ASi-5 ASSP for Industrial Automation</p> <p>Renesas Electronics präsentiert erstes ASi-5 ASSP der Branche für die Industrieautomatisierung</p>	<p>Renesas Industry's First ASi-5 ASSP for Industrial Automation</p>
<p>No.: REN0869</p> <p>Renesas' R-IN32M4-CL3 IC Boosts Next-Generation Ethernet TSN, Linking IT and OT Seamlessly With CC-Link IE TSN</p> <p>R-IN32M4-CL3 IC von Renesas beschleunigt Ethernet TSN der nächsten Generation und verbindet IT und OT nahtlos mit CC-Link IE TSN</p>	<p>Renesas Industrial Ethernet Communication IC R-IN32M4-CL3 for CC-Link IE TSN</p>
<p>No.: REN0858</p> <p>Renesas Electronics Unveils RA Family of 32-Bit Arm Cortex-M Microcontrollers with Superior Performance and Advanced Security for Intelligent IoT Applications</p> <p>Renesas Electronics präsentiert mit der neuen RA-Familie 32-Bit Arm Cortex-M Mikrocontroller mit überlegener Leistung und hoher Sicherheit für intelligente IoT-Anwendungen</p>	<p>New Renesas RA Family of 32-bit Arm Cortex-M MCUs with Advanced Security</p>
<p>No.: REN0839</p> <p>Renesas Electronics Launches RX72M Group of Microcontrollers with EtherCAT® Support for Industrial Applications</p> <p>Renesas Electronics präsentiert die RX72M-Mikrocontroller-Gruppe mit EtherCAT®-Support für Industrieanwendungen</p>	<p>Renesas RX72M MCUs with EtherCAT Support for Industrial Equipment</p>